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ZHEJIANG UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY




本科留学生《大学始业教育》学习计划
Induction of University Life for international undergraduates

学院：                          班级：                    

姓名：                          学号：                    

1、 学习目的/Objective
1、指导留学生尽快地熟悉我校的学习环境。

To help international students familiarize their university life as soon as possible.

2、介绍我校拥有的教学资源，供留学生更好地规划未来的大学生活与成长计划。
To introduce resources to new students that will help for their personal growth and planning of university life.
2、 学习内容/Content
	序号
	课程内容
	时间
	教师

	1
	学习《中华人民共和国出境入境管理法》，了解相关法律法规

Exit and Entry Administration Law  of the People’s Republic of China
	第2周
	留管中心

	2
	学习《留学生手册》，了解学校规章制度

Handbook for International Students

	第2周
	留管中心

	3
	本科外国留学生学籍管理规定

Rules and Regulations Concerning Student Status for International Bachelor-degree Program Students
	第2周
	教务处

	4
	全日制留学生学士学位授予办法（试行）

Bachelor-degree awarding requirements for international students. 
	第2周
	教务处

	5
	了解汉语水平考试（HSK）

HSK Test

	第2周
	国际学院

	6
	了解本学院概况：授课教师、专业特色及发展计划等
Brief introduction of relevant school: faculty, specialty characteristics and development, etc
	第3周
	二级学院

	7
	了解外国留学生本科专业培养方案（英文授课，中文授课）

International student’s undergraduate program 

	第3周
	二级学院

	8
	了解“教务管理系统”、“学生自助服务系统”
“Academic Management System” and “Student’s Self-service Machine System”
	第3周
	二级学院

	9
	其他活动

Other activities
	第3周
	二级学院


3、 学习总结/Review
我已经充分了解了本科留学生《大学生始业教育》课程的学习计划与内容，我将利用课余时间继续自觉、认真地学习，并承诺如下：

I have understood the study plan and content for induction university life for international students, for which I have been informed clearly be teachers. It is my responsibility to have a detailed study consciously and here I express the following: 
1. 我向学校提供的个人材料真实无误，电话、电子邮箱为常用的、有效的联系方式，如有变动我将及时告知我学院的留学生指导教师。

All my personal materials given to ZUST are true and correct. The phone number and email address are frequently used to keep in touch with me. I am sure to inform my school advisor as soon as possible if my phone number or email address is changed.
2. 遵守浙江科技学院的各项规章制度，尊重学校的学习时间安排，努力完成学业。

During my study at ZUST, I shall abide the rules and regulations of the university, following the academic calendar arranged by the university and study hard to reach my academic goal.
学生签名/Student’s signature：                                        
监护人签名/Guardian’s signature:                                       
电子邮箱/E-mail：                                                   
电话/Phone：                                时间/Date：              

-----------------------------------------------------------------------------------------
以下由教师填写/FOR STAFF ONLY

评阅人：                       考核结果：
